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ZAB.0002.13.2020 

Protokół nr XXV/20 
z obrad XXV Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 29 grudnia 2020 roku  

 

1) Otwarcie obrad XXV Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
w dniu 29 grudnia 2020 r. o godzinie 13:00 otworzył obrady XXV Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał Panie i Panów Radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę 
Włocławskiego, Pana Jana Ambrożewicza – Wicestarostę, Panią Agatę Wojtkowską – 
Członka Zarządu, Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu. 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w BIP oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą ochrony 
danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik  nr 1 do niniejszego protokołu.  

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział  14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
Lista osób, które przybyły w trakcie obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
O godzinie 13:05 na obrady Rady przybyła radna Pani Anna Kozłowska. Na sali obrad było 
15 radnych. 
O godzinie 13:07 na obrady Rady przybył radny Pan Karol Matusiak. Na Sali obrad było 16 
radnych.   
 
3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie 
jego zmiany. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że XXV Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 365/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
22 grudnia 2020 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą 
ustalony porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu dotyczące realizacji tego 
porządku.  
Pozytywna ocena formalna przekazanych materiałów zobowiązała Przewodniczący Rady do 
zwołania XXV Sesji Rady Powiatu we Włocławku na dzień przypadający w ciągu 7 dni od 
dnia złożenia wniosku. Wniosek został mi doręczony w dniu 22 grudnia 2020r.  Informuję, że 
zwołanie Sesji w tym trybie wyłączyło wymóg posiadania przez projekt uchwały opinii 
odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi paragraf 30 ust. 2 Statutu Powiatu.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż do zmiany porządku obrad sesji zwołanej na wniosek 
Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2, co oznacza, że  Rada Powiatu, w trakcie 



 2

sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady, przy czym dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy 
(Zarządu Powiatu). W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie 
podlega głosowaniu.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XXV sesji ?  
Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem  z dnia 29 grudnia 2020 r.  
wniósł o uzupełnieniu porządku obrad  o: 
 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020 – 2027 wraz 
z tekstem jednolitym,  

 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 wraz z tekstem jednolitym.  

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni w dniu dzisiejszej sesji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania wniosku Zarządu Powiatu. 
Poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu 
może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
rady. 
Przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że przystępując do głosowania 
są Państwo zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego przycisku na pulpicie, to jest 
odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z , „przeciw” – czerwony przycisk z literą P, 
„wstrzymuję się”  – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 6 
zmienionego porządku obrad XXV sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2020 – 2027 (tekst jednolity).  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 7 
zmienionego porządku obrad XXV sesji o autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 (tekst jednolity).  
Przewodniczący Rady Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do projektu uchwały.   
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XXV sesji ?  
Radni nie złożyli wniosku. 
Porządek obrad uwzględniający wniosek zarządu powiatu radni otrzymali w dniu sesji.  
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Porządek obrad XXV sesji składa się z 20 punktów i Przewodniczący Rady przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Wniosek zarządu stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
4) Przyjęcie protokołu nr XXIV/20 z dnia 9 grudnia 2020 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XXIV Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  XXIV/20 z dnia 9 grudnia 2020 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
9 grudnia 2020 r. do dnia 21 grudnia  2020 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 22 grudnia  2020 r. do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji. W dniu dzisiejszej sesji - sprawozdanie Starosty. 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy, aby zapoznać się ze sprawozdaniem.  
Po przewie Przewodniczący Rady wznowił obrady rady i zapytał radych czy są pytania, 
uwagi do przedstawionego sprawozdania?    
Radny Kazimierz Kaca – powiedział: przeglądałem sprawozdanie zarządu, nie spotkałem 
się z żadnych informacjami, a sprawa sądzę jest bardzo istotna i ważna. To jest sprawa 
transportu kolejowego.  Z informacji, jakie posiadamy, nie mam pełnej informacji, dlatego 
pozwolę sobie w tym punkcie, bo to jest temat istotny, ważny, bardzo ważny, spytać czy pan 
posiada jakieś informacje? Czy odbyły się jakieś konsultacje Urzędu Marszałkowskiego 
w naszym samorządem? No i jak to wygląda? Jeśli coś, to później jeszcze zastrzegam sobie 
parę zdań powiedzieć. Bardzo bym prosił, jeśli mogę prosić pana starostę o odpowiedź. 
Przewodniczący Rady – powiedział: dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś inne pytania? Pan 
Starosta – Roman Gołębiewski.  
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski -  powiedział: rzeczywiście temat  bardzo 
ważny i trudny w ostatnim czasie dla części mieszkańców Powiatu Włocławskiego. W naszej 
ocenie, myślę wspólnej dla bardzo dużej części mieszkańców Powiatu Włocławskiego, 
zarówno osób pracujących, jak i uczących się, co prawda w tej chwili korzystających z tego 
transportu, jeśli chodzi o szkoły. Ale linia łącząca, mówiąc tak opisowo Gminę Lubień 
Kujawski, przez Gminę Choceń  i Włocławek z Włocławkiem, jest bardzo ważnym aspektem 
transportowym. Dotarły do nas też także te sygnały, o których państwo wiedzą w zakresie 
planów samorządu województwa co do likwidacji tej linii. Staraliśmy się podjąć wiele 
działań. Oczywiście skierowane zostało pismo przeze mnie do władz województwa, do pana 
marszałkiem ze sprzeciwem, z wnioskiem o przemyślenie tej decyzji. Odbyło się także 
spotkanie z inicjatywy pana przewodniczącego, z udziałem pana radnego Domżalskiego, z 
udziałem  członka zarządu województwa, Pani Anety Jędrzejewskiej, z udziałem osób 
zainteresowanych także tą linią. Była to żywa dyskusja i te nasze argumenty zostały 
przedstawione. Zresztą także posiadam informację, że podobne działania prowadzi wielu 
samorządowców, włodarzy gmin, radnych, przewodniczących rad gmin. Sprawa na dzień 
dzisiejszy, z informacji posiadanych przeze mnie, wygląda tak, że te kursy od początku roku 
zostaną wstrzymane zastąpione na pewien czas transportem autobusowym, co w żaden sposób  
w naszej ocenie nie rozwiązuje tego problemu. Natomiast padły pewne deklaracje, że jest 
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szansa na to, aby w następnych miesiącach one zostały przywrócone. Wiele argumentów 
przez nas przedstawianych, odnośnie tego, że jest to linia krajowa, że jest to linia świeżo 
wyremontowana, że to jest linia łącząca, poza tematem przyjazdu naszych mieszkańców, 
ważny ośrodek gospodarczy Kutno z Włocławkiem z Toruniem i tym podobne sprawy. 
Argumenty co do ilości osób korzystających z tych przejazdów, z takich informacji 
bezpośrednich są kursy, w których wsiada na naszych stacjach, wsiadało na naszych stancjach 
w normalnych czasach, kilkaset osób. Oczywiście są takie momenty, że tych osób jest mniej, 
dlatego ta średnia może szalona nie jest. Problem transportu zbiorowego jest problem znanym 
wszystkim. Mam nadzieję, że te działania wspólne, wszystkich, chcę tu powiedzieć, zarówno 
moje, radnych, włodarzy gmin, wielu przedstawicieli wielu środowisk, spowodują wycofanie 
z tej decyzji, że ten okres faktycznej likwidacji będzie okresem przejściowym. Uruchomienie 
linii, z tego co nam się przekazuje, chociaż nie jestem w tym fachowcem, kwestia kilku dni, 
tak jak z połączeniem autobusowym, że z dnia na dzień można je uruchomić.  Ja deklaruję, że 
będziemy dalej o to wnioskować, odbywać spotkania, aby te połączenia wróciły. Aczkolwiek 
to możemy tylko robić. Decyzja jest kompletnie nie zależna od nas. Oczywiście wszystko jak 
nie wiadomo o co chodzi, to chodzi o pieniądze i także tutaj w ten sposób to jest 
interpretowane. Nie wiem czy nie pomylę kwoty, ale chyba koszt dofinansowania   
tej linii dla samorządu województwa, tj. kwota ok 5 mln zł w skali roku, aby ona była 
rentowna.  Aczkolwiek mam nadzieję, że uda nam się wszystkim, myślę, że mamy wspólny 
interes, aby te połączenia przywrócić, bo mogę to powiedzieć, w mojej ocenie w porównaniu 
z innymi połączeniami na terenie nawet województwa, które funkcjonują, one powinny 
funkcjonować nawet z tego względu, że to jest linia o znaczeniu krajowym, na tym krótkim 
nawet odcinku  od Kutna do Włocławka. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady – powiedział: dziękuję, pan Kazimierz Kaca.  
Radny Kazimierz Kaca  powiedział: dziękuję jeszcze raz Pani Starosto za odpowiedź, że  
już były jakieś poczynania. To jest bardzo ważne, bardzo istotne. Chcę powiedzieć i tutaj 
jeszcze jedną rzecz uzupełnić, że to nie chodzi nawet, że będą jakieś autobusowe połączenia, 
które stworzą, my mówimy to będą szły do Włocławka. Natomiast chcę powiedzieć, że od 
Włocławka w kierunku Kutna, bo to jest linia lokalna, żeby była przesiadka i można jechać do 
Łodzi, do Warszawy, do Poznania. To jest praktycznie najważniejszy węzeł komunikacyjny 
kolejowy w Polsce. Ktoś z zamiarem budował i to jest jakieś ogromne nieporozumienie. 
Sądzę, że nie będziemy się więcej przekonywać, bo jesteśmy, nie wiem chyba, że państwo 
tutaj, jesteśmy przekonani. Ja tylko zapytam czy nie uważa pan panie Gołębiewski, że dobrze 
by było, żeby może rada zajęła jeszcze stanowisko w tym zakresie i skierowała pismo na ręce 
marszałka naszego województwa. Sądzę, że proszę państwa, ja sobie nie wyobrażam 
praktycznie od to jak powiedziałem, od Włocławka to stacje Warząchewka, Gołaszewo, 
Czerniewice, Wiktorowo i Kaliska, to rejony, które są odcięte. Wiele osób dojeżdżało właśnie 
do szkół, na uniwersytety czy do łodzi, czy do Warszawy, na szkolnictwo wyższe. Proszę 
państwa korzystało z tego i dzisiaj ludzie są bardzo, bardzo rozgoryczeni. Ja rozumiem, że są 
pieniądze, ale proszę państwa sądzę, że jakieś pieniądze Urząd Marszałkowski otrzymuje. 
Można usiąść, można negocjować. Sądzę, że powinno być spotkanie. Ja tylko jeszcze spytam 
Panie Starosto czy wszystkie, wszystkie te linie zostały na dzień dzisiejszy wycofane, czy 
jakaś linia będzie, bo o to właśnie o to mieszkańcy bardzo, bardzo pytają. I to co powiedziałeś 
panie Starosto, to mi się podoba. No bo chcę państwu powiedzieć, że poszły ostatnio ogromne 
miliony w modernizację tej linii. Ja akurat mieszkam przy tym, bardzo blisko i widzę, że to 
się pokrywa kilometr budowy z kilometrem autostrady. Tam nie było jakiejś fuszerki  czy 
jakiejś drobnej rzeczy. Tam wymieniano w 100% praktycznie. Dziwię się, że jest taka 
sytuacja i takie stanowisko marszałka, przepraszam Urzędu Marszałkowskiego. Bo to nie 
marszałek sam, tylko Urząd Marszałkowski w tym zakresie.  Mówimy o budowie dworca, to  
komu to będzie de facto służyć? Proszę państwa, to jest jakieś pomylenie. Dzisiaj mówienie, 
że skierujemy autobusy, które będą woziły do Włocławka, to jest to jakieś pośrednie 
rozwiązanie, ale co w takim przypadku w kierunku Kutna? Wiem, że Prezydent Miasta 
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Włocławska zajął też stanowisko. I bardzo dobrze, że już odbyły się jakieś rozmowy, ale 
miałbym prośbę. My jesteśmy jako Wspólnota do dyspozycji, jeśli państwo dzisiaj nie 
jesteście przygotowani, to można w trybie nawet nadzwyczajnym zwołać sesję następną, 
przygotować jakieś stanowisko w tym zakresie. No bo wiadomo, ja bardzo szanuję komisję, 
szanuję starostę, przewodniczącego rady, ale proszę państwa, sądzę, że stanowisko rady 
powiatu byłoby w tym względzie wskazane. Jeśli trzeba, to nawet w trybie nadzwyczajnym 
sądzę, że nikt się tu z nas nie obrazi, możemy przyjechać o każdej porze. Nie trzeba, no to mi 
się wydaje, każdy dzień tu jest ważny. Ja zdaję sobie sprawę, że co nagle to po diable, ale nie 
ma co dzisiaj przygotowywać naprędce jakiegoś oświadczenia, ale wnikliwe 
przeanalizowanie wszystkich argumentów i skierowanie na ręce marszałka uważam, że 
byłoby wskazane. Po to byśmy prosili, dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady – powiedział: dziękuję bardzo panu radnemu Kazimierzowi Kacy.  Ja 
ze swojej strony mogę dodać, że dzwoniłem osobiście do wszystkich radnych wojewódzkich 
naszego terenu, do radnego Stanisława Pawlaka, radnego Sławomira Kopyścia -  
wicemarszałka, do pana Jaranowskiego - szefa PIS, pana Sobolewskiego i otrzymałem taką 
decyzję, że będą się starać, a niestety na dzień dzisiejszy jeszcze mogę państwu też 
powiedzieć, że powstał taki komitet założycielski z petycją na internecie, bo nie można 
niestety chodzić zbytnio i zbierać osobiście tych podpisów.  Ten komitet przesłał na ręce pana 
marszałka 400 e-mail, chyba ok. 400. Sam osobiście też wysłałem tego e-maila w trosce, o to, 
żeby te linie zostały. Decyzja należy na pewno do pana marszałka. W  związku z tym widzę, 
że za zasadne wydaje mi się, żeby rada, tak jak pan radny Kazimierz Kaca zwrócił się do rady 
o petycję, żebyśmy wystąpili, wydaje mi się, że to jest słuszne. Popieram wniosek. Myślę, 
żebyśmy nawet ogłosili trochę przerwy, to możemy dzisiaj jeszcze to napisać i w sumie 
wysłać.  Decyzja należy do państwa czy dzisiaj, czy ewentualnie w przyszłym roku a to żeby 
nie było za późno. Tylko tyle,  mnie to martwi również, że jesteśmy w środku Polski a linii 
kolejowych niestety nie mamy. W związku z tym bym prosił o przegłosowanie, bo to 
podejrzewam panie Kazimierzu, że to jest wniosek formalny, żeby tą petycję napisać, tak?  
Jeszcze pan starosta chciał zabrać głos, proszę bardzo. 
Starosta Włocławski – powiedział: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, oczywiście te 
głosy państwa są bardzo słuszne i się z nimi utożsamiam, i wniosek uważam za zasadny,  
aczkolwiek uważam to żebyśmy przygotowali go dość profesjonalnie, merytorycznie, poparte 
liczbami itp. sprawami, żeby ten dokument przedstawiał racjonalne argumenty. A może ja 
złożę taką propozycję, że bo tutaj też pan radny w drugiej części swojej wypowiedzi zadał 
pewne pytania, na nie odpowiem. Z tego, co wiem w tej chwili te pociągi funkcjonują 
w ograniczonym zakresie, w nie dość wygodnych w cudzysłowie godzinach dla ludzi. One od 
1 stycznia będą wstrzymane i nawet podjęcie petycji dzisiaj niestety „mleko się rozlało”.  
Takie decyzje zostały podjęte. Bardzo nad tym ubolewamy. To będzie miało miejsce. Myślę, 
że za słuszną koncepcję pana radnego, aby zwołać sesję powiedzmy w połowie stycznia, czy 
też między 10 a 15 stycznia. My będziemy śledzić sytuację czy te pewne deklaracje, które 
zostały złożone mają szansę realizacji w najbliższym czasie. Myślę tutaj o miesiącu lutym  
czy podobnym terminie i wtedy odpowiednie stanowisko rady. Proponuję żebyśmy 
przygotowali poparte liczbami, argumentami, rzeczywistą sytuacją, żeby to było godne 
stanowiska Rady Powiatu we Włocławku. Jako starosta deklaruję się do jego przygotowania. 
Natomiast prosiłbym, abyśmy chwilę po tych rozmowach poczekali na reakcję samorządu 
województwa, prześledzimy sytuację, będziemy wiedzieć jak ona dokładnie po nowym roku 
będzie wyglądać.  
Przewodniczący Rady – powiedział: dziękuję bardzo. Zwracam się z pytaniem dla 
wnioskodawcy do pana Kazimierza Kasy czy zgadza się pan na to, żeby wniosek z petycją 
był na połowie stycznia? 
Radny Kazimierz Kaca - powiedział: że sam zgłosiłem i sam powiedziałem, że to dzisiaj 
naprędce rzeczywiście powinno być zgodne stanowisko, tylko prośba taka panie starosty, czy  
nie można by tego szybciej. Rzeczywiście, proszę państwa, połowa stycznia, ludzie są 
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zagubieni. Ja mogę powiedzieć proszę państwa, to co powiedzieliście tutaj, że zbierają 
podpisy, ale wielu to nie jest zorientowanych w ogóle, kto za co odpowiada, jak odpowiada, 
czy dojadą, czy nie dojadą. Tu jest sądzę, każdy dzień. Ja się nie upieram, proszę państwa, ale 
sądzę, że byłoby dobrze, żeby po nowym roku w ciągu tygodnia, jeśli można prosić. Bo to nie 
wypowiadam się w swoim imieniu, tylko w imieniu mieszkańców, żeby taka sesja by się 
odbyła. I co powiedziałem, proszę państwa, ja sądzę, że to tego będzie akceptacja. Nawet nie 
musimy zawiadomień tam wcześniej pisemnych, jeden punkt, przyjedziemy na sesję i jeśli 
będzie przez zarząd najlepiej,  żeby zarząd to przygotował. Sądzę, że będzie akceptacja żeby 
takie pismo jak najszybciej wyszło. I tyle panie Wierzowiecki.  
Przewodniczący Rady powiedział: dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś inne pytania 
odnośnie sprawozdania? Nie widzę. Jeżeli nie usłyszę głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu nie 
słyszę, to stwierdzam, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 grudnia 2020 r. przyjęła  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
9 grudnia 2020 r. do dnia 21 grudnia  2020 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 22 grudnia  2020 r. do dnia sesji.  
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
9 grudnia 2020 r. do dnia 21 grudnia  2020 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 22 grudnia  2020 r. do dnia sesji stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.   
 
6) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020-2027 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady - powiedział: Panie i Panowie Radni,  projekt uchwały dotyczy zmian 
w załączniku nr 1 i nr 2 Wieloletniej Prognozy Finansowej. Otwieram dyskusję nad 
projektem uchwały.  W dniu dzisiejszych obrad otrzymaliście Państwo autopoprawkę do 
projektu uchwały wraz z tekstem jednolitym. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie 
widzę.  
Jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem procedury głosowania, proszę 
o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały 
daty – 29 grudnia 2020 r. 
Przystępuję do procedury głosowania wraz z autopoprawką.  
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku, kto z Państwa jest za, kto jest przeciw, kto 
się wstrzymał?  
Wyniki głosowania: 
Za – 16  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020-2027 została 
podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020-2027 stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego  protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2020 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2020-2027 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego  protokołu.  
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7) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2020 wraz z autopoprawką (tekst jednolity).   
 
Przewodniczący Rady powiedział: Panie i Panowie Radni, projekt uchwały dotyczy zmian 
w planie dochodów i wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej na wnioski 
dysponentów środków budżetowych. W dniu dzisiejszych obrad otrzymaliście Państwo 
autopoprawkę do projektu uchwały wraz z tekstem jednolitym. Otwieram dyskusję.  Czy ktoś 
z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? Pan Kazimierz Kaca proszę bardzo.  
Radny Kazimierza Kaca – powiedział: szanowni Państwo Radni, Panie Starosto, do Pani 
Skarbnik, Pani już się uśmiecha, jak pytam. Jest taka prośba, bo otrzymaliśmy te szczególnie 
zmiany, które były. Żeby tak ogólnie, jeśli są to czyszczące, przychodzące z Urzędu 
Wojewódzkiego, to żeby ich pani nam nie przedstawiała. Oczywista oczywistość. Czy są 
jakieś zmiany, które rzeczywiście wpływają  znacząco na budżet? To taka prośba,  a pozostałe 
pomińmy, bo bez sensu. 
Przewodniczący Rady – powiedział: proszę bardzo Pani Skarbnik, Jolanta Sakowska. 
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu – powiedziała: proszę Państwa, jeżeli chodzi 
o budżet, to   przybliżę te główne kwoty dotyczące, przede wszystkim, planu dochodów. To 
kwota 130 730 824,29 zł, plan wydatków to kwota 121 697 413,16 zł,  nadwyżka budżetu 
powiatu wynosi 9 033 411,13 zł,  którą przeznacza się na spłatę zobowiązań lat przyszłych. 
Przychody budżetu na łączną kwotę wynoszą 12 131 961,78 zł i rozchody budżetu to kwota 
21 165 372,91 zł. Jeżeli chodzi o poszczególne zmiany, to może by powiedziała, że Powiat 
Włocławski otrzymał kolejne dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych do drogi, do 
remontu odcinka dróg powiatowych, ułożenia warstwy ścieralnej, remont odcinka drogi 
powiatowej Wilkowiczki - Lutobórz - Janowo i to jest kwota 252 804 zł. Kolejną tutaj sprawą 
mające ogromne znaczenie też dla dochodów naszego powiatu jest otrzymane dofinansowanie 
ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych do inwestycji pod nazwą: Budowa 
Powiatowego Centrum Zdrowia w wysokości 6 000 000 zł oraz otrzymaliśmy również środki 
z podziału rezerwy subwencji ogólnej 156 474 zł. To są jak gdyby najbardziej istotne tutaj 
sprawy, które mają wpływ na budżet. Poza tym Powiatowy Urząd Pracy otrzymał 
dofinansowanie na ten zwiększony plan swoich wydatków i to jest kwota 17 800 zł i 3750 zł a 
wynika to z kolejnych zadań, które realizuje urząd a dotyczy to działań związanych z covid -
em i środki są przeznaczone na wypłatę dodatków specjalnych dla pracowników. Pozostałe 
jednostki złożyły również tutaj wnioski o zmiany do planów. Wynikają one głównie 
z przeniesień między paragrafami klasyfikacji budżetowej, między rozdziałami, również 
z urealnienia dochodów, które jednostki realizują. Poza tym w zadaniach, jeżeli chodzi 
o zadania unijne, to też tutaj dotyczy to pewnych zmian, urealnienie łącznych nakładów czy 
zmiany między klasyfikacji budżetowej, między wydatkami bieżącymi a inwestycyjnym. 
Ogólnie to mogę tak powiedzieć, jeżeli będą szczegółowe pytania  to bardzo chętnie 
odpowiem. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady – powiedział: Pan Roman Gołębiewski – Pan Starosta Powiatu 
Włocławskiego. Proszę bardzo.  
Starosta Włocławski – powiedział: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, może ja 
uzupełnię te szczegółowe informacje, które pani Skarbnik  przekazała. Jeśli chodzi 
o dofinansowanie kolejnej drogi z Funduszu Dróg Samorządowych, jest to już szóste zadanie 
w tym roku. Pięć wniosków złożone  było w konkursie, ja to nazwę podstawowym,  
wszystkie otrzymały dofinasowanie. W  listopadzie ogłoszony został dodatkowy konkurs z 
oszczędności przez Wojewodę Kujawsko – Pomorskiego. Bardzo szybko zareagowaliśmy. 
Złożyliśmy wniosek na wykonane zadanie remontowe we wcześniejszych miesiącach. Dzięki 
czemu te  252 000 zł do naszego budżetu już wpłynęło. Pozwoliło na uwolnienie wcześniej 
zaangażowanych środków własnych. Kwota pozyskana z Funduszu Dróg Samorządowych, to 
blisko 9 800 000 zł w roku 2020. Tak, jak w powiedziała Pani Skarbnik na naszym koncie są 
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już środki w kwocie 6 000 000 zł Rządowego Fundusze Inwestycji Lokalnych 
z przeznaczeniem na budowę Powiatowego Centrum Zdrowia. W dniu wczorajszym 
aplikowaliśmy w kolejnym naborze z dwoma wnioskami. Powtórzyliśmy wniosek na PCZ 
oraz rozbudowę DPS – u w Rzeżewie. Z niecierpliwością będziemy czekać na rozstrzygnięcie 
tej transzy. Choć ona w porównaniu z tamtą będzie  duża niższa. Także tutaj te ambicje 
można mieć trochę mniejsze. Zobaczymy jaki będzie klucz rozdysponowania środków  w tej 
transzy. Jeśli chodzi o wynik tego budżetu, jest on bardzo dobry. Oczywiście jeszcze kilka 
niewiadomych, pewnie będzie miała sytuacja, że do końca roku nie zdążą wpłynąć środki 
z RPO za zrealizowane projekty edukacyjne w Chodczu i w Izbicy Kuj. Wnioski są złożone, 
praktycznie zatwierdzone w systemie, jest kwestia realizacji przelewów. Co do większości 
tych środków, jeden wniosek możemy złożyć dopiero na początku przyszłego roku, bo 
projekt w Lubieńcu zakłada jego zakończenie 30 grudnia tego roku. Także myślę, że te środki 
wrócą jednak do nas po nowym roku. Oczywiście kwestia jeszcze wpływu PIT-u za grudzień,  
ale myślę, że te słowa, o których mówiłem o nadwyżce, że do 15 000 000 zł można jeszcze 
podnieść do góry, ale no to już zobaczymy jak ostatecznie przedstawi nam to bilans. Także 
myślę, że  zrealizowany budżet, bardzo dobrze inwestycje blisko 40 000 000 zł, bardzo duże 
wolne środki, które spożytkujemy na inwestycje w latach przyszłych. I cieszę się, że jeszcze 
w dniu dzisiejszym, praktycznie z przedostatnim dniu roku wprowadzamy kolejne środki 
zewnętrzne do tego budżetu, które udało nam się pozyskać.  Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Rady powiedział: dziękuje bardzo Panu Staroście. Czy ktoś z Państwa 
chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to bardzo proszę 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 grudnia 
2020 r.  
Przystępuję do procedury głosowania wraz z autopoprawką. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. Kto z Państwa jest za, kto jest przeciw, kto 
się wstrzymuje.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 została podjęta. 
Przewodniczący Rady powiedział: dalsze obrad poprowadzi Pani Anna Kozłowska.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 stanowi załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu. 
 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku. 
 
Pani Anna Kozłowska - Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Panie i Panowie Radni, 
projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały Nr XVI/153/20 z dnia 29 kwietnia 2020 r. 
Niewykorzystane środki w wysokości 18.021,15 zł z poszczególnych zadań proponuje się 
przeznaczyć na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 
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ortopedyczne i środki pomocnicze. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Proszę 
bardzo. Pytam Panie i Panów radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę.  
Jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to bardzo proszę o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 grudnia 2020 r.  
Przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku zmieniająca uchwałę Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku zmieniająca uchwałę 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 
9) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego 
„Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”. 
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Panie i Panowie Radni, projekt uchwały dotyczy 
zmiany paragrafu 9 uchwały z dnia 30 listopada 2020 r. polegającej na określeniu planowanej 
wysokości środków finansowych na realizację programu, która  wynosi 448.000,00 zł. 
Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Pytam Panie i Panów radnych, czy ktoś 
z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę.  
Jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to bardzo proszę o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 grudnia 2020 r.  
Przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2021 rok” została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 
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oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2021 rok” stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok” 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 
10) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę o organizacji wspólnej obsługi 
jednostek organizacyjnych powiatu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Szanowni Państwo, projekt uchwały dotyczy 
zmiany polegającej na wprowadzeniu wspólnej obsługi administracyjnej obejmującej 
zapewnienie bieżącej obsługi informatycznej dla starostwa, Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie we Włocławku oraz Centrum Usług Wspólnych Powiatu Włocławskiego. Otwieram 
dyskusję nad projektem uchwały. Pytam Panie i Panów radnych, czy ktoś z Państwa chciałby 
zabrać głos? Nie widzę.  Jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to bardzo proszę o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 grudnia 2020 r.  
Przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku, kto jest za, kto jest przeciw, kto się 
wstrzymał.   
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku zmieniająca uchwałę o organizacji wspólnej obsługi 
jednostek organizacyjnych powiatu została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniająca uchwałę o organizacji wspólnej 
obsługi jednostek organizacyjnych powiatu stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku zmieniająca uchwałę 
o organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych powiatu stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu. 
 
11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Panie i Panowie Radni, Komisja Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu 
Powiatu Włocławskiego, opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2021 i przedłożyła 
do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Bardzo proszę Pana Mariusza Bladoszewskiego - Przewodniczącego Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Mariusz Bladoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego powiedział: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Panie i Panowie 
Radni, Komisja Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na posiedzeniu w 
dniu 24 listopada 2020 r. realizowała projekt uchwały dotyczący planu pracy Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 
2021. Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady powiedział: otwieram dyskusję nad projektem uchwały.  
Pytam Panie i Panów radnych, czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. 
Jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystępuję do procedury głosowania.  
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 została 
podjęta.  
 
Projekt uchwała Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
 
12) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów 
Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  
 
Wiceprzewodniczący Rady - powiedziała: Panie i Panowie Radni, Komisja Budżetu 
i Finansów, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2021 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu.  Bardzo proszę Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka - Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział:  
Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Panie i Panowie Radni, Komisja Budżetu i Finansów 
w dniu 25 listopada br. opracowała projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady 
Powiatu we Włocławku na rok 2021. Komisja jednogłośnie, siedmioma głosami „za”, 
przyjęła projekt planu pracy.  
Wiceprzewodniczący Rady – powiedziała: dziękuję Panu Przewodniczącemu za 
przedstawienie informacji. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Pytam Panie i Panów 
radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę.  
Jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów 
Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu.  
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy 
Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021  stanowi załącznik nr 
28 do niniejszego protokołu.  
 
13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Panie i Panowie Radni, Komisja Edukacji, Kultury 
i Sportu, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2021 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu. Bardzo proszę Pana Karola Matusiaka - Przewodniczącego Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu powiedział: 
Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Panie i Panowie Radni, Komisja Edukacji, Kultury 
i Sportu na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2020 r. pozytywnie zaopiniowała  projekt 
planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 
wraz z projektem uchwały i przedstawia Wysokiej Radzie do akceptacji.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu za 
informację. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Pytam Panie i Panów radnych, czy 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 30 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi 
załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
 
14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Panie i Panowie Radni, Komisja Infrastruktury 
i Rozwoju, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2021 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu.  
Bardzo proszę Pana Bogdana Domżalskiego  - Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Bogdan Domżalski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju powiedział: 
Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Panie i Panowie Radni, Komisja Infrastruktury 
i Rozwoju w dniu 23 listopada br. opracowała projekt planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021. Komisja jednogłośnie, trzema głosami 
„za”, przyjęła projekt planu pracy.  
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Wiceprzewodniczący Rady – powiedziała: dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu za 
informację. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały.  Pytam Panie i Panów radnych, czy 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Otwieram dyskusję nad projektem uchwały.  
Pytam Panie i Panów radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 
Jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi 
załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
 
15) Rozstrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Szanowni Państwo, Komisja Rewizyjna stosownie 
do przepisów paragrafu 55 Statutu Powiatu Włocławskiego, opracowała projekt planu pracy 
komisji i kontroli na rok 2021 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Bardzo proszę Panią Barbarę Wałęsę - Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 
prac nad planem pracy komisji. 
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedziała: Panie 
Przewodniczący, Panie Starosto, Panie i Panowie Radni, Komisja Rewizyjna w dniu 
25 listopada br. opracowała projekt planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
we Włocławku na rok 2021. Komisja jednogłośnie, pięcioma głosami „za”, przyjęła projekt.   
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej za 
informację. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały.  
Pytam Panie i Panów radnych, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 
Jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 16 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 
protokołu.   
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 
37 do niniejszego protokołu.   
 
16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Panie i Panowie Radni, Komisja Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego, opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2021 i przedłożyła do 
zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Bardzo proszę Pana Wojciecha Rudzińskiego - Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
powiedział: Panie Przewodnicząca, Panie Starosto, Panie i Panowie Radni, Komisja 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2020 r. 
pozytywnie zaopiniowała projekt planu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Powiatu we Włocławku na rok 2021 wraz z projektem uchwały. Komisja jednogłośnie 
przyjęła projekt uchwały. Dziękuję. 
Wiceprzewodniczący Rady – powiedziała: dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu za 
informację.  Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Pytam Panie i Panów radnych, czy 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 39 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi 
załącznik nr 40  do niniejszego protokołu.  
 
17) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedziała: Panie i Panowie Radni, Komisja Zdrowia i Spraw 
Społecznych, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2021 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu.  
Bardzo proszę Panią Ewę Kończyńską- Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pani Ewa Kończyńska – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: Panie Przewodnicząca, Panie Starosto, Panie i Panowie Radni, Komisja Zdrowia 
i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2020 r. pozytywnie zaopiniowała 
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projekt planu Komisji na rok 2021 wraz z projektem uchwały. Komisja jednogłośnie przyjęła 
projekt uchwały. Dziękuję. 
Wiceprzewodniczący Rady – powiedziała: dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej za 
informację.  Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Pytam Panie i Panów radnych, czy 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  
Jeżeli nie  ma głosów w dyskusji, to przystępuję do procedury głosowania. 
Proszę o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 42 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia  2020 roku w sprawie planu pracy 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi 
załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
Wiceprzewodniczący Rady przekazała dalszej obrady Panu Przewodniczącemu Rady.  
 
18) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu we Włocławku 
na rok 2021. 
 
Przewodniczący Rady - powiedział: Szanowni Państwo, stosownie do przepisów art. 9 ust. 1 
ustawy o samorządzie powiatowym oraz paragrafu 6 ust. 1  Statutu Powiatu Włocławskiego 
został opracowany projekt planu pracy Rady Powiatu na rok 2021. Przedstawiony plan pracy 
jest planem ramowym, zawierającym wytyczne do działania Rady Powiatu w roku 2021.  
Otwieram dyskusję nad projektem uchwały.  
Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę.  
W związku z tym przystępuję do procedury głosowania. Kto z Państwa jest za, kto przeciwny, 
kto się wstrzymuje?  
Wyniki głosowania: 
Za – 15 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie planu pracy Rady Powiatu we Włocławku 
na rok 2021 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie planu pracy 
Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  
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19) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady - powiedział: Panie i Panowie radni przypominam, że w ramach 
realizacji tego punktu mogą być wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie 
oświadczenia radnych. Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do 
przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Panie i Panowie radni, czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie do protokołu 
oświadczenie? Nie ma. W związku z tym chciałbym na koniec Państwu złożyć życzenia z 
okazji Nowego Roku. Chciałbym, aby każdy z nas, z Was Państwa i nasi wyborcy z naszego 
powiatu w tym nadchodzącym roku spełnili swoje marzenia, żeby je zrealizowali, żeby 
zdrowie dopisywało każdemu i żebyśmy mogli powrócić do normalnych czasów z lat 
ubiegłych. Bardzo tego wszystkim i sobie życzę.   
 
20) Zamknięcie XXV  Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, w dniu 29 grudnia 
2020 roku o godzinie 14:13 zamknął  XXV Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 

 Przewodniczący Rady   
  

Zygmunt Stanisław Wierzowiecki   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………….  
2) Anita Sudomir - Ozdoba ……………………… 


